
Primer aniversario del fallecimiento del Señor  Don Ramón Piñeiro 

Villarino  

 

Falleció en Benquerencia el día 27 de Febrero de 2014, a los 86 años de edad, 

confortado con los Auxilios Espirituales. 

Sus familiares ruegan una oración por el eterno descanso de su alma y la 

asistencia al  Funeral de Aniversario que tendrá lugar el sábado día 28 de 

Febrero de 2015 a las 5,30 de la tarde, en la Iglesia Parroquial de San Pedro 

de Benquerencia. 

Favores que agradecerán. 

Benquerencia a 25 de Febrero de 2015 

www.rodriguezdorado.es 

Charlas sobre reciclaje de Sogama en parroquias de Barreiros 

BARREIROS LA VOZ26 de febrero de 2015 

Los vecinos de Vilamartín Grande y San Xusto, en Barreiros, están convocados 

el sábado a dos charlas con educadores ambientales de la campaña 

«Separemos ben, reciclaremos mellor», promovida por la Consellería de Medio 

y Sogama. Será en los locales sociales de ambas parroquias, de 16.00 a 17.00 

y de 18.00 a 19.00 horas, respectivamente. 

Mari Carmen Veiga, candidata del PSOE en Barreiros 

Sucede a Benito Longarela, el único fundador vivo del partido socialista en el 

municipio 

BARREIROS LA VOZ26 de febrero de 2015. 

http://www.rodriguezdorado.es/


Maria del Carmen Veiga, secretaria xeral del PSOE de Barreiros, vecina de 

Celeiro, será la candidata del partido en las municipales. Así se decidió en la 

asamblea de la agrupación local. Benito Longarela, como ya había anunciado, 

da un paso atrás e irá en los últimos puestos de la lista. Deja atrás una dilatada 

trayectoria, de 16 años como edil, siendo el único fundador vivo del PSOE de 

Barreiros. 

Las huellas de las marejadas 

 

 



 

 

El diseño de la pasarela para unir Foz y Barreiros se quedó en el papel 

 

Una empresa hizo un trabajo que la actual dirección de Portos dice no 

encargó 

El proyecto de construir una pasarela peatonal sobre la ría para unir Foz y 

Barreiros es un asunto recurrente. Cuando la idea estaba en pañales ya fue 

bautizada como el puente de los Manolos -en alusión a los entonces regidores 

Manuel María Neira y Manuel Díaz Sampedro-. Ahora, cuando la campaña 

electoral asoma a la puerta, retorna la pasarela, como ocurrió en las vísperas 

electorales del 2011. Pero en esta ocasión lo hace en forma de diseño. El que 

fue contratado hace unos años a una consultora de ingeniería, pero del que 

Portos asegura a día de hoy no tener constancia. El diseño, que nunca salió a 

http://www.lavozdegalicia.es/noticia/amarina/foz/2015/02/25/diseno-pasarela-unir-foz-barreiros-quedo-papel/0003_201502X25C6994.htm
http://www.lavozdegalicia.es/noticia/amarina/foz/2015/02/25/diseno-pasarela-unir-foz-barreiros-quedo-papel/0003_201502X25C6994.htm


la luz, no fue encargado por el ente Portos de Galicia bajo el mandato del 

actual presidente, José Juan Durán. Lo confirman desde su gabinete de 

prensa. 

Lo que ha trascendido es que diseñar la pasarela fue un encargo a una 

empresa que identifica públicamente a Portos como cliente. Desde la firma 

detallan que sus trabajos consistieron en analizar la información disponible en 

geotecnia, mareas, batimetrías, topografía, afecciones, planteamiento de 

alternativas viables, generación del modelo estructural, etcétera. El diseño de la 

pasarela es uno de los numerosos trabajos que la consultora exhibe en su web. 

Praias de Barreiros. Unha final polo ascenso 

O próximo sábado 28 de febreiro o Praias de Barreiros viaxará a Sarria 

para enfrontarse á Peña Españolista. Un partido que pode ser decisivo na loita 

polo ascenso á Liga Autonómica de Fútbol Sala. 

Trala victoria conseguida a pasada fin de semana en Barreiros ante o Talleres 

Vilaboa (7-1) o conxunto barreirense visitará a cancha do segundo clasificado. 

Un hipotético triunfo ante a Peña Españolista de Sarria deixaría ós mariñáns 

cunha vantaxe de 15 puntos, unha distancia que resultaría decisiva na loita 

polo primeiro posto da Liga Provincial Masculina de Lugo, e en consecuencia, 

polo o ascenso de categoría. 

O Praias de Barreiros ocupa a primeira posición da táboa con 39 puntos, 

contando os 13 partidos disputados como victorias. A Peña Españolista de 

Sarria é segunda con 27 puntos (9 victorias e 4 derrotas). Se a estas 

circunstancias lle sumamos que o conxunto barreirense lle quedarían dous 

enfrontamentos ante o Riberas do Neira (que está fora da competición) e que 

se resolverán por 3 goles a 0, fai que unha hipotética victoria do Praias de 

Barreiros resulte decisiva no devir da competición. 

Nesta situación, o Praias de Barreiros atópase ante o seu primeiro “match ball” 

para acadar o título ligueiro e o consecuente ascenso de categoría. 

 

 



O CONCELLO REMATOU O ARRANXO DA PONTE DO PUXIGO 

O 

CONCELLO REMATOU O ARRANXO DA PONTE DO PUXIGO, EN SAN 

XUSTO, AFECTADA POLOS ÚLTIMOS TEMPORAIS. O ALCALDE AGARDA 

QUE A VINDEIRA SEMANA TAMÉN QUEDE ABERTO UN CAMIÑO QUE 

PERMANECÍA CORTADO EN IBIA. 

Barreiros, 23 de febreiro de 2015. O Concello concluíu as obras de arranxo da 

ponte do Puxigo, en San Xusto, que quedara moi afectada polos pasados 

temporais. Segundo explicou o alcalde, Alfonso Fuente, “houbo que agarda que 

baixara o nivel da auga para poder traballar”. 

O rexedor subliñou que “o Concello cumpriu en breve prazo de tempo para 

reparar as desfeitas ocasionadas polos temporais e restablecemos o paso por 

esta estrada”. A zona foi visitada esta mañá por Alfonso Fuente Parga. 

O Concello barreirense tamén traballa estes días en Ibia “onde temos un 

camiño cortado polo temporal. Agardamos que a vindeira semana esta obra 

tamén quede lista. E así seguiremos pouco a pouco amañando aquilo que as 

chuvias e a forza da auga está a estragar 

 

 

 



Primer aniversario del fallecimiento del  Señor Don Jesús Otero Méndez  

 

Falleció  el día 22de Febrero de  2014, a los 78  años de edad, confortado con 

los Auxilios Espirituales. 

Sus familiares ruegan una oración por el eterno descanso de su alma y la 

asistencia al  Funeral de Aniversario que tendrá lugar el Sábado día 21 de 

Febrero de  2015 a las  CUATRO Y MEDIA  de la tarde, en la Basílica de San 

Martin –Foz- 

Y el Miércoles día 25 de Febrero de  2015 a las  5,00 de la tarde, en la Iglesia 

Parroquial de San Miguel de Reinante. 

Favores que agradecerán 

San Miguel de Barreiros  a 20 de enero  de 2015 

www.rodriguezdorado.es 

 

 

 

 

 

 

 

http://www.rodriguezdorado.es/
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Fallecimiento  del  Señor Don Roberto Pena Reigosa 

  

 El  Señor Don Roberto Pena Reigosa, falleció en Vilar - San Cosme de 

Barreiros, el día 22 de Febrero de 2015, a los 86 años confortado con los 

Auxilios Espirituales. 

Sus familiares ruegan una oración por el eterno descanso de su alma, favores 

que agradecerán. 

CREMACIÓN: Martes día 24, a las DIEZ de la mañana, se procederá a su 

cremación en la intimidad familiar. 

CAPILLA ARDIENTE: Tanatorio Rodríguez Dorado, Benquerencia. 

ROSARIO: Lúnes día 23 de Febrero, a las ocho de la tarde en la Capilla del 

Tanatorio. 

NOTA: Se ruega no envíen flores. 

Teléfono 982 12 45 43 

San Cosme de Barreiros a 22 de Febrero de 2015 

www.rodriguezdorado.es 

Una veintena de personas participaron ayer en Barreiros en la ruta por las 

playas 

BARREIROS / LA VOZ, 22 de febrero de 2015. Actualizado a las 05:00 h. 

http://www.rodriguezdorado.es/


El Café Bar Moderno de Barreiros, en colaboración -entre otros- con el 

Concello de Barreiros, organizó ayer un recorrido por la costa de Barreiros, por 

la arena a lo largo de los ocho kilómetros de playas del litoral barreirense, 

coincidiendo con el día en que la marea presentó uno de sus coeficientes más 

bajos del año ?con las máximas bajamares y pleamares?. Una veintena de 

personas tomaron parte en este recorrido, que les permitió descubrir zonas y 

perspectivas que solo son posibles en días como el de ayer. Para el recuerdo 

quedan las imágenes que ilustran esta información. 

Cid Goldwyn Griselda fue premiada en Silleda como Gran Vaca Campeona 

J. A.BARREIROS / LA VOZ, 22 de febrero de 2015. Actualizado a las 05:00 h 

La ganadería Cid, ubicada en el Ayuntamiento de Barreiros, ha logrado un 

nuevo premio que la sitúan como un referente del sector en Galicia. Ayer, su 

vaca Cid Goldwyn Griselda, obtuvo el premio Vaca Gran Campeona en el XXIV 

Concurso Autonómico de Ganado Frisón celebrado en el marco de la Feria de 



Maquinaria, Agricultura y Ganadería, Cimag-GandAgro 2015, en la Feira 

Internacional de Galicia de Silleda. 

Y no solo eso, ya que también Bos Cid Atwood Moni ET, otra vaca de la 

ganadería Cid de Barreiros, fue elegida Reserva Gran Campeona. Todo un 

éxito. 

En total, en los diferentes certámenes de la feria se presentaron un total de 187 

reses, procedentes de ganaderías de Galicia, Asturias, Cantabria y Portugal. 

Organizados por la Federación Frisona Gallega (Fefriga) y la Fundación 

Semana Verde de Galicia, fueron juzgados por Brian Carscadden, de la 

Asociación Holstein de Canadá, elegido en la publicación de diciembre de 

Holstein Internacional segundo mejor juez de frisón del mundo. 

La salvamar Aliot rescata el cuerpo de una persona a la entrada de la Ría 

de Foz 

Según parece un familiar de la persona fallecida fue quien dió la voz de alarma 

sobre las cuatro de la tarde. 

El 112Galicia pone en aviso a Protección Civil de Foz y Barreiros, al GES de 

Cervo y a Salvamento Marítimo. 

Sobre las seis de la tarde PC de Barreiros ven un cuerpo flotando en las 

inmediaciones de la Playa de Altar, pasa aviso a la Salvamar que recoge el 

cuerpo y lo traslada al puerto de Foz. 

VIVEIRO LA VOZ20 de febrero de 2015. Actualizado a las 18:34 h 

Hacia las 17.20 horas de hoy localizaban junto al espigón de la Ría de Foz, en 

la zona de Anguieira (Barreiros), el cadáver de Cándida R. P. Una vecina de la 

localidad de unos 76 años de edad, que según confirmaron distintas 

fuentes, había dejado en su casa de la calle Irmandiños una nota. Un familiar 

que encontró el escrito, avisó rápidamente haciendo posible que desde el 

servicio de emergencias del 112 se pusiera en marcha un amplio dispositivo de 

búsqueda, por tierra y mar, en el que participaron efectivos de la Guardia Civil, 

Policía Local, la Salvamar Alioth, el servicio de guardacostas, el Ges de Cervo, 

Protección Civil de Foz y Barreiros y también  particulares, entre ellos varias 

lanchas que buscaron el cuerpo por la ría. 



En los momentos iniciales se plantearon algunas dudas sobre si la anciana hizo 

o no efectiva su intención. Nadie la había visto tirarse al mar, pero si 

trascendieron noticias de que la habían visto caminando hacia la zona de la 

playa de A Rapadoira y posteriormente, hacia las dos y media de la tarde, unos 

obreros que trabajaban en el dique vieron que en la barra del espigón habían 

dejado un chaquetón, una bufanda y unas gafas que fueron identificadas luego 

por un familiar como suyas. 

Suponen que se arrojó al mar entre la una y media y dos y media de la 

tarde. Según el alcalde de Foz, que ayer recordaba con tristeza que hace casi 

un año en la misma zona,  el mar se llevó un joven que nunca más apareció. 

Hubo más suerte con el de esta septuagenaria, que era avistado pocas horas 

después por efectivos de Protección Civil de Barreiros que, con la ayuda de un 

policía local de Foz acudió en una lancha particular y sujetó el cuerpo hasta 

que llegó la Salvamar y lo izaron a bordo para trasladarlo al muelle de Foz, 

desde donde el cadáver fue trasladado a Lugo para practicarle la autopsia 

 

A conselleira de Traballo e Benestar, Beatriz Mato, pasou esta mañá por 

Barreiros. 

Alí mantivo un encontro c@s alumn@s e profesores do obradoiro de emprego, 

que se está a levar a cabo entre os Concellos de Trabada, Lourenzá e 

Barreiros. Acompañaron á conselleira os tres rexedores: José Manuel Yanes 

Ginzo, Emma Álvarez e Alfonso Fuente, así coma a delegada territorial da 

Xunta, Raquel Arias. 



 

Cena Benéfica contra el Cáncer 2015 

http://galeria.benquerencia.info/main.php?g2_itemId=34647 

http://galeria.benquerencia.info/main.php?g2_itemId=34647


 

http://galeria.benquerencia.info/main.php?g2_itemId=34647 

PRAIAS DE BARREIROS FS – TALLERES VILABOA FS (DÍA DA AFICIÓN) 

O próximo sábado 21 de febreiro ás 18:30 horas o Praias de Barreiros FS 

recibe no Pavillón Municipal ó Talleres Vilaboa FS. O conxunto barreirese 

segue a contar os partidos por victorias, xa son doce triunfos nos 12 encontros 

disputados e cada vez está mais preto de acadar o obxetivo final. O partido 

ante o Talleres será o primeiro dos tres últimos encontros que lle restan por 

xogar como local ó Praias. 

http://galeria.benquerencia.info/main.php?g2_itemId=34647


Por todos estes motivos, o sábado foi nomeado polo clube como o ‘Día da 

afición’ durante o encontro espérase realizar unha comunión equipo-afición, 

unha maneira de agradecer o apoio recibido dende o incio da tempada ata o 

momento actual. Por iso, todos os afeccionados que acudan vestidos con 

prendas de cor verde recibirán un agasallo por parte do clube. 

Ademáis no descanso do encontro sortearase unha noite con almorzo incluido 

na "suite" da Tapería-Refuxio O Castro (patrocinador principal do equipo de 

fútbol sala). Para participar pódese cubrir un número por tan só 1€, durante a 

semana no Mesón Oliñas, no bar A Ribeira e o mesmo día do partido no 

Pavillón Municipal. 

O centro sociocultural de San Cosme acolleu o pasado domingo o festival 

de entroido 

O centro sociocultural de San Cosme acolleu o pasado domingo o festival de 

entroido, que organizou o Concello e no que houbo cancións con música en 

directo, bailes, xogos, probas de habilidade e globoflexia. Tanto no festival 

coma no desfile que discorreu entre o Concello e o centro sociocultural 

participaron os cabezudos. Da animación encargouse o grupo Ni Fu - Ni Fa. 

Nen@s e adultos disfrutaron dunha divertida xornada. 

 

http://galeria.benquerencia.info/main.php?g2_itemId=34137


Comida de Carnaval de un grupo de amigas de San Cosme, San Pedro, 

Santiago de Reinante, en el Bar Restaurante El Último Cuplé 

Más fotos 

 

 

 

 

http://galeria.benquerencia.info/main.php?g2_itemId=34030
http://galeria.benquerencia.info/main.php?g2_itemId=34030


Premiados en Larpeirada 2015 

Ver más fotos:  http://galeria.benquerencia.info/main.php?g2_itemId=33956  

 

 

http://galeria.benquerencia.info/main.php?g2_itemId=33956
http://galeria.benquerencia.info/main.php?g2_itemId=33956


 

 

 



 

Charanga de Carnaval en San Cosme 

Más fotos: http://galeria.benquerencia.info/main.php?g2_itemId=33747  
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La  Señora Doña Isaura Fernández Carracedo, falleció en San Cosme de 

Barreiros, el día 14 de Febrero de 2015, a los 87 años confortada con los 

Auxilios Espirituales. 

Sus familiares ruegan una oración por el eterno descanso de su alma. 

CONDUCCION DEL CADAVER: Domingo día 15 a las CINCO de la tarde 

salida del Tanatorio de Benquerencia hasta el Cementerio Parroquial, donde 

recibirá cristiana sepultura . 

FUNERAL: A continuación en Ia Iglesia Parroquial. 

CAPILLA ARDIENTE: Tanatorio Rodríguez Dorado, Benquerencia. 

ROSARIO: Sábado día 14 de Febrero, a las ocho de la tarde en la Capilla del 

Tanatorio. 

Teléfono 982 12 45 43 

San Cosme de Barreiros a 14 de Febrero de 2015 

www.rodriguezdorado.es 

 

O BNG SOLICITARÁ QUE SE HABILITEN BOCAS DE INCENDIO NAS 

PARROQUIAS DE BARREIROS. 

A veciñanza das parroquias do interior denuncian o esquecemento e abandono 

ao que está sometida por parte do goberno municipal. 

http://www.rodriguezdorado.es/


Barreiros, 14 de febreiro de 2015. O BNG de Barreiros reuniuse nesta semana 

coas veciñas e veciños de San Xusto e Vilamar. Nestas reunións, nas que a 

formación nacionalista recolle as inquedanzas e propostas da xente, “o 

sentimento unánime que se amosa é o de sentirse completamente 

abandonados polo goberno municipal “, afirma a portavoz municipal, Ana 

Ermida. “A xente non comulga con rodas de muíño e cando se leva catro anos 

sen facer nada polas parroquias os anuncios electoralistas de última hora non 

son cribles”, aseguran desde o BNG. 

Nestas reunións “a atención adoita centrala o estado das vías municipais, que 

é de total abandono e non como consecuencia das condicións meteorolóxicas, 

se non como consecuencia da falla de mantemento e atención que veñen 

sufrindo desde hai anos”, expón Ana Ermida. 

“Con todo, sempre se recollen propostas interesantes, como a que nos 

trasladaron en San Xusto a respecto da posibilidade de habilitar bocas de 

incendio nas que coller auga para o camión de bombeiros ou cisternas no caso 

de ser preciso. Segundo a veciñanza, esa cuestión xa foi trasladada no seu 

momento sen que tivera ningún tipo de resposta”, informan desde a formación 

frontista. 

“Desde o BNG valoramos moi positivamente esa proposta e solicitaremos no 

concello que se analice a viabilidade de realizar esa pequena inversión nas 

parroquias, que suporía un importante avance na seguridade da veciñanza 

para casos de incendio, ao igual que a construción de depósitos naqueles 

lugares nos que non existen”, asegura Ana Ermida. 

Desde o BNG, facéndose eco das demandas veciñais, insisten en reclamar 

“maior atención ao goberno municipal sobre o estado da rede viaria, a deixar 

de buscar culpables fóra e a asumir a responsabilidade de quen leva anos sen 

atender a camiños, estradas e pistas, a pesar de contar con un concelleiro 

delegado de obras que cobra todos os meses do concello por, na teoría, facer 

este tipo de traballo.” 

 

O Ceip San Cosme de Barreiros colabora coa XI Carreira 



Quilómetros de Solidariedade polos dereitos das crianzas de Malí 

 

Como complemento ás actividades organizadas polo Día de la Paz (30 xaneiro) 

os alumnos do Ceip San Cosme celebraron este martes unha carreira solidaria, 

en beneficio da ONG Save the Children. 

Os alumnos deron tantas voltas ó xardín como financiaron as suás familias. Os 

cartos recadados, coa carreira e outras donacións, van para os nenos que 

padecen fame na rexión do Sahel. O proxecto de Save the Children nace para 

apoiar a construción de escolas e canalizacións de auga en Mali. 

Ademais da carreira os alumnos do Ceip elaboraron estes días uns murais 

sobre a vida e as carencias en dito país africano. 

A actividade estivo organizada polo equipo docente do Ceip San Cosme de 

Barreiros. 

 

Varios bancos liquidan pisos en Barreiros y Foz desde 29.500 euros 

De prestamistas los bancos han pasado a convertirse en los últimos años en la 

principal competencia de los constructores y promotores inmobiliarios, al 

hacerse con las obras de empresas que entraron en concurso de acreedores o 

desaparecieron. Para liberarse del stock de viviendas, desde hace tiempo 

lanzan periódicamente ofertas con espectaculares descuentos. En la 

actualidad, basta consultar las páginas web de varias entidades bancarias para 

encontrar una nutrida oferta de pisos en los que no es raro que el precio inicial 

baje de 40.000 euros. A menudo, las rebajas superan el 70% sobre el valor 



original que tenía el inmueble. La oferta se centra en gran medida en Foz y 

Barreiros, los municipios donde el bum urbanístico fue mayor. 

En Servihabitat, la inmobiliaria de La Caixa, se ofrece en la calle Pascual Veiga 

de Foz un pisos de 44 metros cuadrados construidos, con una habitación, por 

32.000 euros más IVA, y otro de 91 metros cuadrados construidos, con tres 

habitaciones, por 80.000 euros. En Barreiros, en la Calle Real, en San Miguel 

de Reinante, ofrece para segunda residencia una promoción de 16 pisos de 82 

a 111 metros cuadrados construidos, con dos o tres habitaciones, por precios 

que oscilan desde 49.800 a 73.800 euros, y en la misma promoción 12 áticos 

más de 55 a 96 metros cuadrados, con de una a tres habitaciones, por entre 

39.000 y 74.900 euros. Los trasteros se venden por precios que van de 2.600 a 

4.100 euros. 

Si el cliente opta por un municipio que no sea costero, el precio se reduce 

sustancialmente. Un ejemplo es una promoción en la calle Campo da Feira de 

Lourenzá que figura en Servihabitat. Los pisos cuestan entre 39.000 y 53.500 

euros, pero su superficie es sensiblemente mayor, de 87 a 110 metros 

cuadrados. 

En la web de Aliseda, del Banco Popular, se ofrece un chalé en Foz con siete 

dormitorios y una superficie construida de 321 metros cuadrados por 115.000 

euros, y 29 pisos de uno y dos dormitorios en una promoción en la Avenida de 

Asturias desde 35.442 euros más IVA, con una superficie desde 39 metros 

cuadrados construidos. Como en la mayoría de casos en el precio no se 

incluye ni plaza de garaje ni trastero. 

No ocurre así con la promoción de 64 viviendas que vende inmobiliaria Cisbar, 

en la Calle da Cruz de Foz. Los precios para apartamentos de dos o tres 

dormitorios, desde 34.500 euros, incluyendo plaza de garaje y trastero, han 

recibido llamadas de clientes de toda Galicia. 

Los dos pisos más económicos en Foz que figuran en la web de Solvia, 

inmobiliaria del Banco Sabadell, valen 45.000 y 45.500 euros más IVA. Ambos 

tienen una superficie de 83 metros cuadrados construidos, con dos dormitorios 

y están en el bloque del número 30 de la calle Concello de Ribadeo y en el 

edificio Costa do Castro. 



Rebajas incluso del 75% 

Anida, la filial inmobiliaria del BBVA oferta 142 pisos en Foz, en varias 

promociones con rebajas que llegan al 75%, con precios que parten desde 

34.000 euros más IVA. Es en Anida donde figura el piso más económico de 

nueva construcción. Se trata de un apartamento de 37 metros cuadrados 

construidos, con una habitación, en una urbanización con piscina en la calle 

Hermanos Menesianos. Su precio de venta es ahora de 29.500 euros. En la 

web costa que el original ascendía a 102.708 euros, con lo que el teórico 

descuento es del 71%. El apartamento, según figuraba ayer en la web de 

Anida, ya ha sido reservado. 

Altamira, la inmobiliaria del Banco Santander, también dispone de una abultada 

oferta. En Barreiros, en Residencial San Cosme, tiene a la venta a partir de 

33.000 euros más IVA 44 pisos desde 36,92 metros cuadrados y una 

habitación; en la Urbanización Lúa, en la calle Curro de Barreiros, dos 

apartamentos desde 36.900 euros, y en Foz, desde 42.500 euros más IVA 

siete pisos (desde 54,79 metros cuadrados y dos habitaciones). 

 

 

La  Señora Doña Encarnación Gallo Pacios falleció en San Miguel de Reinante, 

el día 9 de Febrero 2015, a los 86 años de edad confortada con los Auxilios 

Espirituales. 

Sus familiares ruegan una oración por el eterno descanso de su alma y 

agradecen la asistencia a la 

CONDUCCION DEL CADAVER: Miércoles día 11 a las 4,00 de la tarde salida 

del Tanatorio de Benquerencia hasta el Cementerio de  San Miguel de 

Reinante, donde recibirá Cristiana Sepultura. 



FUNERAL: A continuación en la Iglesia Parroquial. 

CAPILLA ARDIENTE: Tanatorio Rodríguez Dorado, Benquerencia. 

ROSARIO: Martes día 10 de Febrero, a las 8,00 de la tarde en la Capilla del 

Tanatorio. 

Teléfono 982 12 45 43 

San Miguel  a 10 de Febrero de 2015 

www.rodriguezdorado.es 

 

O CONCELLO ADXUDICOU NA ÚLTIMA XUNTA DE GOBERNO UNHA 

INVERSIÓN DE 100.000 EUROS PARA O ARRANXO DE CAMIÑOS EN 

VARIAS PARROQUIAS. AS OBRAS COMEZARÁN CANDO REMITAN AS 

CHUVIAS DESTES DÍAS. 

Barreiros, 7 de febreiro de 2015.  O Concello, na última xunta de goberno, 

acordou adxudicar o arranxo de varios camiños en San Xusto, Vilamartín 

pequeno, Carbacos, Benquerencia, San Cosme, Morteiro e Ibia. O importe dos 

traballos ascende a 100.000 euros, segundo deu a coñecer nesta xornada o 

alcalde, Alfonso Fuente. 

O rexedor dixo que “en próximos días prevemos adxudicar outra partida de 

100.000 euros para amañar vieiros municipais”. Os traballos darán comezo 

cando remitan os temporais de chuvia deste días. Fuente Parga subliñou que 

“serán 200.000 euros os que invistamos en total na rede municipal. Tamén 

imos arranxar a ponte do Puxigo, en San Xusto, que sufriu as consecuencias 

dos últimos temporais”. 

O alcalde barreirense demandou “o arranxo por parte da Deputación de Lugo 

das vías provinciais. Están nun pésimo estado, e iso que temos un deputado e 

vicepresidente da institución provincial, que é de Barreiros, e que ademais é 

concelleiro no noso Concello”. 

http://www.rodriguezdorado.es/


A ponte entre Vilamartín Pequeno e Remourelle está a piques de caer, 

supondo un perigo evidente e carece de calquera tipo de sinalización. 

 

“As estradas e camiños municipais están en peor situación que hai vinte anos”, 

aseguran desde o BNG 

Barreiros, 7 de febreiro de 2015.  O BNG de Barreiros comezou nesta semana 

unha rolda de reunións polas parroquias do interior do concello para recoller 

queixas e propostas das veciñas e veciños, ao entender que “a zona interior 

está aínda máis desatendida ca o resto do concello.” Así o sente tamén a 

propia veciñanza das parroquias, que lamentan a pouca atención que presta o 

goberno do Partido Popular a esta zona do concello. 

Nas reunións desta semana, coa veciñanza de Cabarcos, Vilamartín Grande e 

Vilamartín Pequeno, a formación nacionalista expuxo a situación municipal e 

recolleu as principais demandas e preocupacións da xente. Segundo puideron 

comprobar, "unha das maiores preocupacións das veciñas e veciños é o estado 

das vías municipais, xa que o seu deterioro é tan avanzado que supoñen un 

auténtico perigo para as persoas que transitan por elas", sinala Ana Ermida. 

"As veciñas e veciños téñeno claro: cada vez que se fala dos camiños e 

estradas do concello a súa afirmación é sempre a mesma: están peor ca 

nunca. Estaban mellor hai vinte anos ca agora." 

Como exemplo, sinalan unha das preocupacións que recolleron nestas 

xuntanzas: a situación da ponte que hai entre Vilamartín Pequeno e 

Remourelle. "O estado desta infraestrutura é dun deterioro avanzado, 

supoñendo un perigo evidente para as persoas que o usan; xa que de non 

arranxarse con urxencia, é probable que acabe cedendo e derrubándose," 

advirten desde o BNG. Sobre este asunto, a formación nacionalista solicitará 

no concello que se arranxe con urxencia e que, de xeito inmediato, se proceda 



a sinalar o perigo e, de ser preciso, impedir o paso por ese lugar; "xa que, do 

contrario, estaríase a actuar dun xeito absolutamente imprudente e que pode 

ter tráxicas consecuencias", advirte a portavoz municipal. 

Ademais da situación das vías, en parroquias coma Cabarcos poden 

observarse importantes deficiencias no alumeado público, existindo numerosas 

vivendas que non teñen garantido o mesmo. 

O saneamento dos núcleos, que xa foi solicitado en numerosas ocasións polo 

BNG sendo sempre negado polo Partido Popular,  é outra das preocupacións 

veciñais; que lamentan que "pagando os mesmos impostos e taxas ca o resto 

de veciñas e veciños, temos moitos menos servizos ca noutros lugares." 

Desde o BNG valoran moi positivamente as reunións mantidas, xa que 

permiten coñecer as preocupacións veciñais de primeira man, para poder 

realizar propostas de maior interese para as veciñas e veciños. Na vindeira 

semana, terán lugar reunións no local social de San Xusto, o martes 10, e nas 

escolas de  Vilamar, o xoves 12. Todas elas serán ás 9 da noite. 

  

Atraer viajeros a la «magia por naturaleza» requiere implicación privada y 

pública 

L SALVADOR SERANTES viveiro / la voz, 08 de febrero de 2015. Actualizado 

a las 05:00 h.0 2 

http://www.lavozdegalicia.es/firmas/xaime-fernandez-ramallal
http://www.lavozdegalicia.es/firmas/xaime-fernandez-ramallal
http://www.lavozdegalicia.es/noticia/amarina/2015/02/08/marina-encara-reto-unirse-pulir-diamante-bruto-turismo/0003_201502X8C4991.htm#comments


XAIME F. RAMALLAL Mar García moderó un ameno y por momentos intenso 

debate. Foro Voz arrancó el viernes-noche en Viveiro, en el salón de la 

biblioteca pública, cedido por el Concello de Viveiro. El debate lo moderó la 

periodista Mar García, sentada a la izquierda, en la mesa de al fondo, al lado 

de los ponentes invitados José Pereira, Ana Martínez, Covadonga Viamonte, 

Alfonso Fuente y José Veiga. 

Con Fitur reciente, el turismo centró el debate con el que arrancó desde Viveiro 

el ciclo Foro Voz A Mariña. Acertó Miguel Sande, delegado La Voz de Galicia 

para A Mariña y Asturias, al resaltar el interés del tema cuando presentó a los 

ponentes. Moderadas por Mar García, sus intervenciones y las del público, en 

el coloquio posterior, confirman que gestores privados y públicos ven al turismo 

como fuente de riqueza y empleo. También comparten que A Mariña es un 

diamante en bruto en turismo. Eso sí, recalcan, pulirlo, realzarlo y convertirlo en 

destino vacacional requiere de implicación privada y pública, para que la 

«magia por naturaleza» del eslogan se traduzca en ingresos y trabajo. 

A Mariña «ten todo» para atraer cada vez más visitantes, y, por la unanimidad 

expresada anteanoche en el Foro Voz, empresas e instituciones parece saber 

que a esa meta se llegará sumando esfuerzos e inversiones, pero siempre con 

la concepción de la comarca como «un todo». El conjunto se construye con los 

alicientes particulares de las propuestas de localidades y empresas. «Todos 

podemos aportar para promocionar e vender A Mariña», recalcaron los 

ponentes, 

«Escoitar ao sector e negociar con el, un traballo de cohesión desde a base 

para o conxunto da Mariña» 

http://www.lavozdegalicia.es/firmas/xaime-fernandez-ramallal
http://www.lavozdegalicia.es/firmas/xaime-fernandez-ramallal
http://www.lavozdegalicia.es/firmas/xaime-fernandez-ramallal


Ana Martínez, 

«Apostamos por citas que atraen xente, e cada ano recibimos máis: 20.000 

máis no 2014 que no 2013 » 

Covadonga Viamonte, 

«Nuns meses será posible reorganizar a Mancomunidade para tirar todos 

xuntos polo turismo» 

Alfonso Fuente, 

«Todos podemos aportar, traballar xuntos, porque o turismo crea riqueza en 

toda a comarca» 

José Pereira, 

«Invitamos á prensa especializada, e foi determinante para que a Semana 

Santa sexa internacional» 

José Veiga, 

Construir un destino desde la base empresarial 

Reunir a empresarios, gestores y políticos da pie a guiños como los que 

anteanoche se lanzaron en el Foro Voz A Mariña, que podrían marcar el 

regreso a la unidad comarcal en la promoción. Anteayer nadie puso en duda 

que la acción y difusión conjuntas son las armas para consolidarse como 

destino. Tampoco hay discrepancias en que conviene sumar, para reforzarse y 

construir el completo y variado conjunto de opciones que A Mariña ofrece a los 

viajeros. Eso sí, con libertad total para la promoción de las particularidades. 

A Mariña como destino nace de la base empresarial, con respaldo público. 

Contar con los profesionales se plantea como el primer eslabón de una cadena 

de la que también forma parte la Administración pública. Remar juntos sí, y, 

aunque el reparto de esfuerzos y aportaciones depende de quién lo plantee, 

nadie duda de que resulta rentable. 



Moderados por Mar García, de todo eso hablaron anteanoche en Viveiro José 

Pereira, director de As Sirenas (Viveiro); Ana Martínez, edila de Turismo de 

Ribadeo; Covadonga Viamonte, edila de Turismo en Viveiro; Alfonso Fuente, 

alcalde de Barreiros y presidente de la Mancomunidade A Mariña; y José 

Veiga, presidente de la Xunta de Confrarías de Semana Santa de Viveiro. 

El norte, un todo con identidad propia 

«¿Hai unha estratexia meditada e planificada de promoción turística da 

Mariña?», preguntó la moderadora a los cinco ponentes invitados. «Cada un no 

seu territorio, pero entre todos construímos o conxunto que nos fai diferentes, e 

todos temos que traballar na mesma liña», apuntó Alfonso Fuente, presidente 

de la Mancomunidade da Mariña. 

«Turismo é todo, un motor económico no que falta un nexo que permita 

desenvolver as potencialidades de cada concello, cohesionar, traballar 

conxuntamente por esa identidade propia da Mariña, que temos pero aínda 

falta que consolidemos», reflexionó Ana Martínez, concejala de Turismo en 

Ribadeo. 

«Nas empresas somos competencia pero somos compañeiros, nos concellos 

cada un procura poñer en valor o seu, pero todos temos que ir baixo un 

paraugas que nos aglutine a todos», razonó José Pereira, director del complejo 

Las Sirenas, en Viveiro. 

«A maior industria» 

«O turismo é a maior industria de Viveiro, e apostamos por actividades que 

atraen á xente, sin ser exclusivistas, por ver A Mariña como un conxunto no 

que as entidades públicas crean infraestruturas e o capital privado desenrola e 

inviste», explicó Covadonga Viamonte, edila de Turismo en Viveiro. 

José Veiga, presidente de la Xunta de Confrarías da Semana Santa de Viveiro, 

expuso el ejemplo de esa fiesta, ahora de interés turístico internacional, 

reconocimiento en el que ha sido determinante difusión a través de la prensa, 

así como todas las actividades promocionales, incluida su web o redes 

sociales. 



 

O CONCELLO ADXUDICOU NA ÚLTIMA XUNTA DE GOBERNO 

UNHA INVERSIÓN DE 100.000 EUROS PARA O ARRANXO DE 

CAMIÑOS 

O CONCELLO ADXUDICOU NA ÚLTIMA XUNTA DE GOBERNO UNHA 

INVERSIÓN DE 100.000 EUROS PARA O ARRANXO DE CAMIÑOS EN 

VARIAS PARROQUIAS. AS OBRAS COMEZARÁN CANDO REMITAN AS 

CHUVIAS DESTES DÍAS. 

Barreiros, 7 de febreiro de 2015.  O Concello, na última xunta de goberno, 

acordou adxudicar o arranxo de varios camiños en San Xusto, Vilamartín 

pequeno, Carbacos, Benquerencia, San Cosme, Morteiro e Ibia. O importe dos 

traballos ascende a 100.000 euros, segundo deu a coñecer nesta xornada o 

alcalde, Alfonso Fuente. 

O rexedor dixo que “en próximos días prevemos adxudicar outra partida de 

100.000 euros para amañar vieiros municipais”. Os traballos darán comezo 

cando remitan os temporais de chuvia deste días. Fuente Parga subliñou que 

“serán 200.000 euros os que invistamos en total na rede municipal. Tamén 

imos arranxar a ponte do Puxigo, en San Xusto, que sufriu as consecuencias 

dos últimos temporais”. 

O alcalde barreirense demandou “o arranxo por parte da Deputación de Lugo 

das vías provinciais. Están nun pésimo estado, e iso que temos un deputado e 

vicepresidente da institución provincial, que é de Barreiros, e que ademais é 

concelleiro no noso Concello”. 

 

O BNG DE BARREIROS CONSTATA A PREOCUPACIÓN DA 

VECIÑANZA POLO ESTADO DAS VÍAS MUNICIPAIS 



 

A ponte entre Vilamartín Pequeno e Remourelle está a piques de caer, 

supondo un perigo evidente e carece de calquera tipo de sinalización. 

“As estradas e camiños municipais están en peor situación que hai vinte anos”, 

aseguran desde o BNG 

Barreiros, 7 de febreiro de 2015.  O BNG de Barreiros comezou nesta semana 

unha rolda de reunións polas parroquias do interior do concello para recoller 

queixas e propostas das veciñas e veciños, ao entender que “a zona interior 

está aínda máis desatendida ca o resto do concello.” Así o sente tamén a 

propia veciñanza das parroquias, que lamentan a pouca atención que presta o 

goberno do Partido Popular a esta zona do concello. 

Nas reunións desta semana, coa veciñanza de Cabarcos, Vilamartín Grande e 

Vilamartín Pequeno, a formación nacionalista expuxo a situación municipal e 

recolleu as principais demandas e preocupacións da xente. Segundo puideron 

comprobar, "unha das maiores preocupacións das veciñas e veciños é o estado 

das vías municipais, xa que o seu deterioro é tan avanzado que supoñen un 

auténtico perigo para as persoas que transitan por elas", sinala Ana Ermida. 

"As veciñas e veciños téñeno claro: cada vez que se fala dos camiños e 

estradas do concello a súa afirmación é sempre a mesma: están peor ca 

nunca. Estaban mellor hai vinte anos ca agora." 

Como exemplo, sinalan unha das preocupacións que recolleron nestas 

xuntanzas: a situación da ponte que hai entre Vilamartín Pequeno e 

Remourelle. "O estado desta infraestrutura é dun deterioro avanzado, 

supoñendo un perigo evidente para as persoas que o usan; xa que de non 

arranxarse con urxencia, é probable que acabe cedendo e derrubándose," 

advirten desde o BNG. Sobre este asunto, a formación nacionalista solicitará 

no concello que se arranxe con urxencia e que, de xeito inmediato, se proceda 



a sinalar o perigo e, de ser preciso, impedir o paso por ese lugar; "xa que, do 

contrario, estaríase a actuar dun xeito absolutamente imprudente e que pode 

ter tráxicas consecuencias", advirte a portavoz municipal. 

Ademais da situación das vías, en parroquias coma Cabarcos poden 

observarse importantes deficiencias no alumeado público, existindo numerosas 

vivendas que non teñen garantido o mesmo. 

O saneamento dos núcleos, que xa foi solicitado en numerosas ocasións polo 

BNG sendo sempre negado polo Partido Popular,  é outra das preocupacións 

veciñais; que lamentan que "pagando os mesmos impostos e taxas ca o resto 

de veciñas e veciños, temos moitos menos servizos ca noutros lugares." 

Desde o BNG valoran moi positivamente as reunións mantidas, xa que 

permiten coñecer as preocupacións veciñais de primeira man, para poder 

realizar propostas de maior interese para as veciñas e veciños. Na vindeira 

semana, terán lugar reunións no local social de San Xusto, o martes 10, e nas 

escolas de  Vilamar, o xoves 12. Todas elas serán ás 9 da noite. 

 

El Seprona indaga acerca de los vertidos de Os Irmandiños en 

A Espiñeira 

 

El alcalde de Barreiros, Alfonso Fuente, manifestó ayer que cuentan con su 

permiso 

BARREIROS LA VOZ 06 de febrero de 2015. 

Agentes del Seprona acudieron ayer al polígono de A Espiñeira (Barreiros), 

donde tractores con cisternas de Os Irmandiños vierten ahora aguas que se 

recogen en el centro de alimentación de vacuno de la cooperativa (CAVI) en 

http://www.lavozdegalicia.es/noticia/amarina/2015/02/06/seprona-indaga-acerca-vertidos-os-irmandinos-espineira/0003_201502X6C8992.htm


Villamartín Grande. El alcalde de Barreiros, Alfonso Fuente, manifestó ayer que 

cuentan con su permiso. Os Irmandiños, a raíz de las sanciones y expedientes 

abiertos por vertidos del CAVI al río Lexoso, donde se abastece Ribadeo, 

decidió llevar las aguas pluviales a la depuradora de San Cosme. «Como os 

veciños protestaron, porque é certo que ás veces xuntábanse tres e catro 

tractores e estaban deteriorando un camiño, decidimos levar as augas pluviais 

que recollen á depuradora do polígono. Non teñen risco porque son augas 

limpas que recollen de unha balsa de pluviais, que está separada da balsa de 

lixiviados dos silos e que teñen outro tratamento», aseguró el alcalde. 

 

 

La  Señora Doña Justa López Villapol falleció en San Miguel de Reinante, el 

día 5 de Febrero 2015, a los 91 años de edad confortada con los Auxilios 

Espirituales. 

Sus familiares ruegan una oración por el eterno descanso de su alma y 

agradecen la asistencia a la 

CONDUCCION DEL CADAVER: Sábado día 7 a las 4,00 de la tarde salida del 

Tanatorio de Benquerencia hasta la Iglesia Parroquial de San Xusto, donde se 

celebrará el funeral de Cuerpo Presente. 

ENTIERRO: A continuación en el Cementerio de la misma Parroquia. 

CAPILLA ARDIENTE: Tanatorio Rodríguez Dorado, Benquerencia. 

ROSARIO: Viernes día 06 de Febrero, a las 8,30 de la tarde en la Capilla del 

Tanatorio. 

Teléfono 982 12 45 43 



San Miguel  a 06 de Febrero de 2015 

www.rodriguezdorado.es 

 

A propósito do gasoduto: Alcoa era o único importante 

05 de febrero de 2015. Actualizado a las 14:29 h.0 0 

Parece ser que nos vindeiros días (despois de semanas de probas e posta en 

servizo «caladiña») o presidente da Xunta inaugurará oficialmente o gasoduto 

da Mariña nas instalacións de Alcoa. ¿Será o momento de recoñecer que esta 

infraestrutura se fixo pensando exclusivamente en esta factoría? Dende a 

Plataforma recoñecemos sempre a capital importancia da fábrica na Mariña e 

apoiamos que o gas lle chegase na maior brevidade posible (Non estamos en 

contra do gasoduto, pero si en contra do trazado, repetimos unha e mil veces) 

pero non a calquera costo e, por certo, os afectados estamos a pagar un 

importante e inútil custe tanto económico como moral como dende o anuncio 

da obra vimos denunciando. 

Dixemos e dicimos que a obra se fixo pensando en Alcoa e os feitos nos avalan 

unha vez máis: ¿por que se inaugura na factoría e non en calquera das 

poboacións afectadas? Porque Alcoa xa dispón do servizo e para as 

poboacións, citamos verbas da promotora, «?será necesario tramitar las 

autorizacións administrativas con todos los organismos competentes?». ¡Vaia!, 

¿non se puido facer ao mesmo tempo que o resto da tramitación da 

infraestrutura?, ¿non houbo tampouco tempo dende que se anunciou a obra? 

(12/07/2011) E mentres éncheselles a boca (a todos) dicindo que van a servir a 

55.000 mariñáns, empresas, comercio, ? si, pero ¿cándo? 

Recoñezan (todos) que Alcoa era o único importante, deixen de enganar, 

cumpran coas súas obrigacións e atendan un anaco sequera as inquedanzas e 

necesidades dos afectados e demais veciños da Mariña. 

O prezo das expropiacións 

http://www.rodriguezdorado.es/
http://www.lavozdegalicia.es/noticia/amarina/2015/02/05/span-langglproposito-do-gasoduto-alcoa-era-unico-importantespan/0003_201502X5C5992.htm#comments


¿Cando se vai a comunicar fehacientemente aos expropiados polo trazado o 

importe a pagar polas ocupacións de fincas para que poidan loitar por un prezo 

digno (xa non nos atrevemos a dicir xusto despois de todo o sufrido) en lugar 

das irrisorias cantidades que en algúns casos se lles ofreceron 

telefonicamente?, ¿pódese chamar xustiza á que permite que se ocupen as 

fincas sen pagalas previamente?, ¿quen pode entender que se rematara a obra 

sen nin tan sequera iniciar o inescusable trámite previo para valorar as 

ocupacións de terreos? Lembraremos que as fincas afectadas foron preto das 

2.000, ¿tan pouco importan os afectados? 

Queremos tamén deixar constancia que despois das derradeiras choivas os 

terreos estanse a afundir por onde foi soterrado o tubo e que hai unha 

importante cantidade de «pequeños detalles» sen rematar: peches de fincas, 

retirada de escombros, canalizacións, etcétera. Os propietarios deben poñerse 

en contacto coa promotora e esixir o cumprimento da súa obrigación que non é 

outra que, segundo a Lei e o seu propio proxecto, «?restituír a su estado 

primitivo tanto los terrenos como los cerramientos y cualesquiera otras 

instalaciones?» segundo consta no BOE. 15/12/2013. 

O contencioso 

Pena que a xustiza sexa tan lenta porque seguimos convencidos de que imos a 

gañar o Contencioso pero a desfeita estará xa consumada e, sexamos 

realistas, non haberá maneira de corrixila; conste unha vez máis o 

agradecemento a tódalas persoas que nos apoiaron e moi especialmente a os 

alcaldes de Barreiros e Ribadeo; do resto de cargos, organismos e institucións? 

¡mellor non lembrarse! E finalmente, insistir aos afectados en que non deixen 

de esixir os seus dereitos e confiar en que polo menos academos un prezo 

digno pola ocupación das nosas terras. 

Plataforma de afectados polo trazado do gasoduto. 

 

Alcoa ya tiene gas en sus instalaciones 



 

Si, Alcoa ya tiene gas en sus instalaciones, pero nosotros aquí nos quedamos 

con los problemas y sin sacar ningún beneficio de la cesión de nuestras fincas 

por las que pasaron sin nuestro consentimiento. 

Una de esas consecuencias puede verse en las fotos que adjunto en las que 

por haber dejado  las cunetas totalmente obstruidas, las fincas se convierten en 

auténticos lagos. 

Ahora toca saber a quién le corresponde reclamar que esas cunetas se limpien 

para que el agua discurra por su cauce como lo hacía antes de que esta obra 

se ejecutara. 

Benquerencia a 5 de febrero de 2015 

Álvaro Vizoso Vázquez 

 

 

La  Señora Doña Ofelia González López, falleció en Santiago de Reinante, el 

día 2 de Febrero de 2015, a los 87 años confortada con los Auxilios 

Espirituales. 

Sus familiares ruegan una oración por el eterno descanso de su alma. 



CREMACIÓN: Martes día 3, a las nueve de la mañana, se procederá a su 

cremación y a las CUATRO Y MEDIA de la tarde salida del Tanatorio de 

Benquerencia con las cenizas hasta la Iglesia Parroquial de Santiago de 

Reinante, donde se celebrará el Funeral. 

CAPILLA ARDIENTE: Tanatorio Rodríguez Dorado, Benquerencia. 

ROSARIO: Lunes día 02 de Febrero, a las OCHO de la tarde en la Capilla del 

Tanatorio. 

Teléfono 982 12 45 43 

Santiago de Reinante a o2 de Febrero de 2015 

www.rodriguezdorado.es 

 

O BNG DE BARREIROS REUNIRASE NAS DÚAS VINDEIRAS SEMANAS 

COAS VECIÑAS E VECIÑOS DAS PARROQUIAS DO INTERIOR PARA 

FALAR DE PROPOSTAS PARA O SEU LUGAR 

O luns 2, ás 21 horas, convocan á veciñanza de Cabarcos para manter un 

encontro no centro social. 

Barreiros, 31 de xaneiro de 2015. O BNG comezará o vindeiro luns con unha 

rolda de reunións nas parroquias do interior do concello para coñecer as 

necesidades das veciñas e veciños e recoller as propostas que poidan incluír 

no programa electoral para as eleccións municipais de maio. 

A formación nacionalista considera que é urxente atender as necesidades das 

persoas que viven nestas parroquias, que son sempre esquecidas polo 

goberno municipal do PP e que só se igualan ao resto do concello para as 

obrigas, sen que teñan os mesmos dereitos.  A portavoz municipal do BNG, 

Ana Ermida, sinala que “as parroquias que non son costeiras teñen moitísimas 

máis carencias ca estas. En servizos, como o saneamento ou a recollida de 

lixo, pero tamén en atencións, como o mantemento das estradas e camiños ou 

dos seus locais sociais”, explica. 

http://www.rodriguezdorado.es/


“Desde o BNG cremos que quen mellor sabe das necesidade das parroquias é 

quen vive nelas cada día e se atopa con problemas e dificultades que non son 

atendidas”, asegura Ana Ermida. “Por iso nos queremos achegarnos a todas as 

parroquias, falar directamente coa xente e escoitar as súas preocupacións e 

demandas, e tamén trasladarlles as nosas alternativas, para que entre todas e 

todos poidamos determinar mellor que precisa Barreiros.” 

Tras a negativa do Partido Popular a acordar iniciar con urxencia os trámites 

para dotar de saneamento as parroquias do interior do concello, as veciñas e 

veciños amosaron o seu malestar, ao considerar que “o concello discrimina ás 

persoas en función de onde vivan.” 

Fronte a ese modo de actuar, o BNG aposta por escoitar as súas inquedanzas 

e incluír as súas demandas entre as propostas de futuro que precisa 

Barreiros.  A primeira cita terá lugar o vindeiro luns, 2 de febreiro, ás 21 horas 

no centro social de Cabarcos. Achegaranse a Vilamartín grande o mércores 4 

de febreiro e, na seguinte semana, xuntaranse en San Xusto e Vilamar. 

Desde o BNG fan un chamamento a que “a xente participe, trasladando os 

seus problemas, necesidade e tamén ideas para mellorar a calidade de vida 

destas veciñas e veciños que non poden ser tratados de diferente xeito por vivir 

nunha zona ou outra do concello, como está a pasar actualmente co goberno 

do Partido Popular”. 

 


